
MOTIE (Vreemd Aan de Orde) nr. M1  
    

Indiener(s)/politieke partij De Blaricumse Partij 
Datum raadsvergadering  8 juli 2025 
Agendapunt nummer 11a 
Onderwerp  Maatregelen overlast fatbikes 

 
De gemeenteraad van Blaricum in vergadering bijeen op 8 juli 2025, 
 
Constaterende dat:  
• Het aantal fatbikes op de openbare weg sterk toeneemt, ook in Blaricum; 
• Deze voertuigen regelmatig sneller rijden dan wettelijk is toegestaan, mede door technische 

aanpassingen (opgevoerd); 
• De snelheid van fatbikes vaak moeilijk is in te schatten door andere weggebruikers; 
• Steeds vaker (jonge) fatbikegebruikers betrokken zijn bij verkeersongevallen, waarbij letsel ontstaat; 
 
Overwegende dat:  
• Veel berijders van fatbikes (zeer) jong zijn en vaak onvoldoende kennis hebben van verkeersregels of 

zich daar niet aan houden; 
• Fatbikes vaak (opgevoerde) snelheden bereiken die niet in verhouding staan tot de infrastructuur en 

verkeersveiligheid op smalle fietspaden en in woonwijken; 
• De verkeersveiligheid voor met name de kwetsbare weggebruikers, zoals bv kinderen en ouderen, mede 

hierdoor onder druk staat; 
• Landelijk regelgeving om deze problematiek aan te pakken vooralsnog uitblijft; 
• Gemeenten op grond van de Wegenverkeerswet 1994 bevoegd zijn tot het nemen van 

verkeersmaatregelen binnen de bebouwde kom ten behoeve van de verkeersveiligheid; 
• Het juridisch niet houdbaar is fatbikes volledig t.w. weren op Blaricums grondgebied; 
• Een aantal gemeenten wel reeds alternatieve stappen hebben gezet zoals bv snelheidscontroles, controle 

op legaliteit van de fatbike (opgevoerden exemplaren) en het weren van fatbikes in onkwetsbare 
gebieden (schoolomgevingen, smalle of drukke fietspaden en delen van woonwijken); 

 
Verzoekt het college: 
1. Om maatregelen te treffen om de overlast van fatbikes binnen de gemeente Blaricum te beperken bv. 

door: 
- het versterken van de handhaving op de snelheid van de fatbikes 
- regelmatig te controleren op opgevoerde fatbikes 
- het weren van fatbikes in kwetsbare gebieden zoals bv. schoolomgevingen, smalle of drukke 

fietspaden en zo mogelijk in delen van woonwijken);   
2. Om in regionaal verband deze problematiek te agenderen en met de collega's te bespreken hoe de druk 

op het Rijk kan worden opgevoerd om op korte termijn regelgeving te realiseren om de overlast van 
fatbikes te verminderen. 

 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
Ondertekend door:  
 
DBP 
Liesbeth Boersen 
 
 
 

 
In te vullen door de raadsgriffier  
 
Deze motie is aangenomen / ingetrokken / verworpen / aangehouden 
Stemverhouding  
Voor:……………. stemmen    Partijen:  
Tegen:………….  stemmen    Partijen:  

 


